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Geachte leden van de raad, 
 

Aan de leden van de raad 
 

Inleiding  
Op maandag 12 mei 2025 heeft een informatiebijeenkomst plaatsgevonden met vertegenwoordigers en 
leden van de sportverenigingen RFC, HMC en DDHC. Doel van de avond was om in een vroeg stadium 
een open en transparant gesprek aan te gaan over het raadsvoorstel met zaaknummer 2025409130258. 
Dit raadsvoorstel betreft een aanwijzing van trainingsvelden van de RFC aan de Kloosterweg, ten zuiden 
van de Eendrachtsweg – als voorkeurslocatie voor gecombineerde opvang en starterswoningen. Graag 
delen we een korte terugkoppeling met u.  
 
De informatie bijeenkomst 
De bijeenkomst kende een zeer constructief verloop. De opzet, met twee gespreksrondes, bood ruimte 
voor dialoog en het stellen van open vragen. Er werd actief meegedacht en gesproken over zorgen, 
kansen en voorwaarden voor een zorgvuldige inpassing van de opvanglocatie. Belangrijke thema’s die 
naar voren kwamen waren: 

Het sentiment van de avond is concreet samen te vatten in de volgende quotes van aanwezigen: 
 
“We zijn niet tegen opvang, alleen is deze locatie niet geschikt.” 

“De groeicapaciteit van de verenigingen wordt in een hoek vastgezet.” 
 
“We willen de spelregels nodig zodat we ook gericht kunnen reageren.” 

 
Hiernaast hebben we de highlights samengevat per thema: 

• Locatiekeuze & leefbaarheid 
Er bestaat brede zorg over het huisvesten van een grote en diverse groep mensen op een relatief 
kleine plek, direct naast sportvelden. Deze locatie ligt aan de rand van de kernen, wat sociale 
controle vermindert en risico’s op overlast, vandalisme of onveiligheid vergroot. 
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• Veiligheid sportcomplexen en jeugd 
Sportverenigingen, met name de hockeyclub, maken zich zorgen over de veiligheid van jeugdige 
sporters, zowel qua sociale veiligheid als fysieke risico’s (bv. wegvliegende ballen). Er is twijfel of 
woningbouw op deze afstand verantwoord is. 
 

• Toekomst van de sportverenigingen 
Clubs vrezen beperkingen in gebruik en uitbreiding van hun verenigingen. De groei van 
ledenaantallen, uitbreidingsplannen en bijvoorbeeld gebruik van lichtmasten tot 23:00 uur kunnen 
onder druk komen te staan. 
 

• Verkeersdruk & parkeren 
Toegenomen verkeersdruk en parkeerdruk rondom sportparken is een gedeelde zorg. Zeker op 
wedstrijddagen is er nu al te weinig ruimte. Logistieke impact moet goed worden onderzocht. 
 

• Woningvorm & doelgroep 
Er is onduidelijkheid over het type woningen. Voor starters is het delen van voorzieningen 
(keuken/woonkamer) onwenselijk. In het geval van permanente woningen is de vraag is of dit ook 
daadwerkelijk aansluit bij de woonbehoefte van toekomstige doelgroepen. 
 

• Gebrek aan alternatieven & transparantie 
De aanwezigen voelen zich beperkt in hun afweging: er is slechts één locatie gepresenteerd. Men 
mist een overzicht van onderzochte alternatieven en onderliggende rapportages. 
 

• Gemeenschapszin & financiële verantwoording 
Er wordt opgeroepen om zorgvuldig om te gaan met gemeenschapsgeld. De zorgen zijn hierbij 
niet tegen opvang gericht, maar tegen de wijze van besluitvorming en locatiekeuze zonder breed 
draagvlak. 

Een uitgebreid verslag van opgehaalde zorgen, mogelijkheden/kansen en vragen kunt u nalezen in het 
verslag – bijlage 1.  
 
De aanwezigen benadrukten meerdere malen niet tegen opvang op zich te zijn, maar stelden de 
geschiktheid van deze specifieke locatie ter discussie. Er is bereidheid getoond om in gesprek te blijven 
en mee te denken over oplossingen.  
 
Vanuit de Burgemeester is toegelicht dat het hier gaat om een voorstel voor een voorkeurslocatie, en dat 
verdere onderzoeken nog moeten plaatsvinden waarbij de inbreng van deze avond wordt meegenomen 
bij de verdere uitwerking. De aanwezigen zijn uitgenodigd om zich aan te melden voor een 
klankbordgroep om ook in het vervolg betrokken te blijven. Ook is vanuit de burgemeester toegezegd om 
het verslag van de avond met de aanwezigen te delen als wel informatie over de vastgestelde criteria voor 
opvanglocaties en onderzochte locaties en afwegingen.  
 
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben en houden u op de hoogte van de 
verdere ontwikkelingen. 
 
 
Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van Geertruidenberg, 
de secretaris,    de burgemeester, 
 
 
 
 
R. Brekelmans     M. Witte 
 
 
 


